
Protokół nr 31 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 31.08.2022 

 

PORZĄDEK OBRAD RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin, 31.08.2022 r. 

Obecni: 10 radnych – zgodnie z listą obecności 

  

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 22.06.2022. 

4. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a. Wniosek mieszkańców ulicy Chojnickiej. 

b. pismo mieszkańców ul. Chełmińskej (teren przyległy do Skate Parku Chełminek) 

c. odpowiedź od ZDiTM w sprawie uwag do Ronda Krygiera 

d. odpowiedź ZDiTM w sprawie naprawy bruku na ul. Krzemiennej 

5. Uchwała nr 134/22 – w sprawie dzierżawy gruntu przy ul. Rudej 33 

6. Uchwała nr 135/22 – w sprawie dzierżawy gruntu przy ul. Rudej 33 

7. Analiza bieżących ALERTÓW: dziki, Odra 

8. Remont siedziby RO – postępy 

9. Uchwała nr 136/22 – sprawozdanie za I półrocze 

10. Odbiory : Kołowska - chodnik, Aluminiowa – oświetlenie 

11. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad.1. 

Powitanie Radnych i Gości przez Przewodniczącą. Sprawdzenie listy obecności. 

Stwierdzenie quorum – obecnych 8 radnych. 

 

Ad.2. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 

ZA – 8 Przeciw – 0 Wstrzymujących – 0 

 

Ad.3. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia w dniu 22.06.2022 

ZA – 8 Przeciw – 0 Wstrzymujących – 0 

 

Ad.4 

a. Rozpoczęcie – wniosek mieszkańców ulicy Chojnickiej 39 i 40 – prośba o interwencję 

po remoncie ulic. Po remoncie ul. Wieluńskiej zasypano rów, który odbierał część 

wody. Mieszkańcy po telefonach są odsyłani od do Miasto nie chce zabrać 



naniesionego piachu zanim nie zostanie przeczyszczony kanał burzowy – prośba o 

interwencję. 

Zwrócenie uwagi przez mieszkańców, że także przy remoncie Ronda zasypano 

zbiornik retencyjny przy ulicy Dzikiej. 

Przy Mieleckiej 35 woda gromadzi się na placyku przed domem. 

Prośba do mieszkańców o przesłanie zdjęć i filmików na skrzynkę Rady Osiedla, po 

otrzymaniu Rada podejmie kontakt ze ZWiK w celu umówienia spotkania i 

interwencji. Dostarczenie zdjęć i filmików do końca tygodnia. 

 

b. W sprawie pisma od ZUK o opinie. Wystąpić do ZUK o informację czy były 

przeprowadzane konsultacje i badania. Jest to projekt SBO i zyskał poparcie ponad 

1200 mieszkańców , Rada Osiedla nie jest stroną w tej sprawie. Nie posiadamy też 

żadnych badań ani opinii w temacie. 

c. Zapoznanie z odpowiedzią od ZDiTM 

d. Zapoznanie z odpowiedzią od ZDiTM  (kostka jest prawidłowo ułożona). 

 

Ad. 5. 

Głosowanie na Uchwałą 134: (29 m2) 

ZA – 8 Przeciw – 0 Wstrzymujących – 0 

 

Ad.6 

Głosowanie nad Uchwałą 135: (24 m2) 

ZA – 8 Przeciw – 0 Wstrzymujących – 0 

 

Przybył Radny Dominik Janas 

Przybyła Radna Jolanta Sylwanowicz 

 

Ad.7. 

2 września będzie robiona rekultywacja parku wolności po aktywności dzików. 

Odra – zgłoszenie śniętych ryb. 

Ad. 8 

Remont siedziby – trwa oczekiwanie na drzwi. Jak będą drzwi, to zostaną zrealizowane 

wszystkie uwagi. 

AD. 9. 

Głosowanie nad Uchwała 136/22 

1. ZA – 10 Przeciw – 0 Wstrzymujących – 0 

 

 

 



Ad. 10 Odbiory: 

a. Ul. Kołowska – chodnik – odebrany z drobnymi uwagami. Warto rozważyć 

wystąpienie o ustawienie słupków uniemożliwiających wjazd na chodnik. 

b. Odbiór oświetlenia ulicy Aluminiowej – bez uwag. 

Ad. 11 

Zgłoszenie pomysłu organizacji Dnia Seniora – wystąpić do DK Krzemień w sprawie 

zarezerwowania miejsca dla . Dzień seniora 22.10 

Z Lasów Miejskich przyszła informacja o planowanych miejscach zrębów i wyrębów – do 

wypowiedzi dla Radnych – Przewodnicząca prześle info do radnych do zapoznania się. 

Ustalenie terminu następnego spotkania:  28.09. 18:00-20:00 

 


